
 
 

  

Protokoll styrelsemöte 24-04-10 
Plats: Kraftens hus 17.30-20.00 

 

Kallade: Christine Axebrink, Jeanette Benediktusson Andersson, Mari-Ann 

Frankert, Barbro Nilsson, Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson, Lotta 

Stålborn 

Anmält frånvaro: Christine Axebrink 

Besök: Lin Baldvin 17.30 avbokade sig vid mötets start 

 

1. Mötet öppnas 

2. Dagordning godkänns 

3. Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

Information 

4. Ekonomisk rapport. Vi har 217 medlemmar totalt. En del inbetalade 

medlemsavgifter har kommit in sedan sist. Vi har 4 nya medlemmar 

som har hälsats välkomna genom ett välkomstsamtal via telefon. De 

aktiviteter vi genomfört har inte kostnad mycket. Projekt unga Violor har 

haft en träff till liten kostnad. Bidraget från VG regionen har kommit in, 

37 000. 

5. Information från vår epostlåda, separata utskick:  Brösthälsostation, vi 

avvaktar, frågan gäller framför allt tältet. Joyna, vi avvaktar mera 

information från förbundet och Svenska spel. Digital nätverksträff, vi 

bevakar detta, en ledamot anmäler sig 

6. Ingen ny information från HSVN. Funktionsrätt Borås, Vi närvarade på 

deras årsmöte. Frågan som skall ställas är: varför är vi med? Är 

kostnaden i paritet med nyttan för oss och Funktionsrätt Borås? Denna 

fråga hänskjuts till höstens planeringsdag. 

7. Inget att diskutera avseende årsmötet. 

8. Två brev har inkommit. Det ena med synpunkter avseende att 

onsdagsgruppen ska prioriteras högre och subventioneras mera. Det 

andra avsåg att tidigarelägga kursstarter för kurserna för att undvika 

mörka, kalla årstiden i möjligaste mån.  

9. Genomgång av stadgar, policydokument och förhållningssätt avseende 

styrelsearbete. Vi talar inte utanför gruppen om vad som sägs på 

styrelsemöten när vi diskuterar våra frågor. Alla protokoll finns för alla 

att läsa på hemsidan. 

10. Vi har informerat Johanna Gbg att vi gärna samarbetar där det är 

lämpligt. 

 

Diskussion 

11. Ekonomi och budget för 2024. Inte mycket att diskutera ännu. 

12. Mediastrategi, Bildbank flyttas till kommande planeringsdag 



 
 

13. Rosa oktober kommer att vara i princip enda punkt på dagordningen på 

nästa möte. Vi håller öppet för att revisorerna kan komma. 

14. Joyna, behövs diskuteras mera 

15. Vårutflykten, vi har två chaufförer till de två bussarna i styrelsen övrigt 

hanteras av personal på Gunnebo slott. 

16. Rehabbadet, vi fortsätter att erbjuda ett pröva på tillfälle. Vi erbjuder två 

grupper enligt förslaget från Korpen. För att starta en grupp krävs minst 

17 anmälda deltagare. Sist anmälningsdag 14/6. 

17. Förmiddagspromenaden idag var mycket trevlig trots regn och rusk. Vi 

fick förslag på att kvällspromenaden i augusti kan vara en 

konstpromenad. Det gör att vi planerar för en promenad i Borås 

centrala delar med guide från styrelsen. 

18. Diskussion efter Lins besök. Punkten utgick. 

               

Beslut  

19. Beslut mediastrategi. Flyttas till höstens planeringsdag 

20. Beslut Joyna, avvakta nya besked från förbundet 

21. Beslut etiskt förhållningssätt i styrelsen. Överenskommelse om att 

policydokumentet ska följas med de justeringar som gjorts, vi följer 

stadgarnas regler för föreningsstyrelsens arbete och vi visar varandra 

respekt genom att inte tala om det som sägs i diskussioner på våra 

möten utanför gruppen. Fattade beslut finns för alla att läsa i våra 

protokoll på hemsidan. 

22. Beslut prova på tillfälle i våra aktiviteter ska erbjudas. 

23. Beslut årets styrelsemöten, bordlagt vid konstituerande styrelsemöte. 

Bordläggs igen. 

24. Beslut Vi samarbetar gärna med Johanna och andra föreningar när det 

är möjligt. 

 

25. Övriga frågor 

26. I möte med personal på Sensus idag fick vi veta att det finns personal 

där året ut. De vill gärna samarbeta om en Må bra dag och rosa 

oktober. De godkänner hantverkscafe´, promenader och samtalsgrupp 

som cirklar vilket innebär viss ersättning för oss. Det medför registrering 

av närvaro vid våra träffar precis som för rehabbadet. 

 

27. Koden på hänglåset på skåpet på plan 3 i Träffpunkt Simonsland har 

7777. 

28. Onkologmottagningen har meddelat att de saknar våra foldrar. Vi 

levererar. De fick också information om att de kan ladda ner foldern från 

vår hemsida. 

29. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet:                                           Justeras: 

 

Barbro Nilsson Holmesten            Anette Olvebrink 



 
 

 


